

ACTIVITY: Spearfishing

CASE: **GSAF 1999.01.29**

DATE: Friday January 29, 1999

LOCATION: The accident took place in the Indian Ocean near Belle Mar on the east coast of Mauritius.

NAME: Rajkumar Mansaram

DESCRIPTION: He was a 47-year-old male.

BACKGROUND

MOON PHASE: Full Moon, January 31, 1999



NARRATIVE: Few details

INJURY: Legs and torso injured. Possibly fatal

SPECIES: The accident involved a bull shark.

Mauritius – on a enregistré au total sept accidents depuis 1975. Ils concernent trois pêcheurs sous-marins, un pêcheur à pied, un nageur en palmes-masque-tuba, une nageuse et un windsurfer. Seule l'avant-dernière attaque en date fut mortelle. Elle se serait produite sur la côte es (pres de Belle-Mare), le 29 January 1999 (J.m Langlois per som). Il s'agirait d'un pêcheur sous-marin de 47 ans (Rajkumar Mansaram), dont les jambes et le tronc auraient été repeches au large du poste Lafayette, dan la passé de Saint-Gerand après l'assaut d'un requin bouledogue (une espece commune sur cette cote, notamment pres de l'ile d'Ambre).

Mauritius - there were a total of seven accidents since 1975. They concern three spearfishermen, a fisherman on foot, a swimmer wearing fins, snorkel and mask, a swimmer and a windsurfer. Only the front-Latter-day attack was fatal. It occurred on the coast are (near Belle-Mare) on 29 January 1999 (pers com J.M. Langlois). It was a spearfisherman of 47 years (Rajkumar Mansaram), whose legs and trunk were recovered off the post Lafayette, dan the past of Saint-Gerand after the attack of a bull shark (a common species on this coast, especially near the Isle of Amber).

SOURCE: Narcoses, www.narcoses.com/pages/recits/herve/requins.cfm -

